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Protokół Nr XVII/15 
RADY GMINY DĄBRÓWNO 

z dnia 17 grudnia 2015 r. 
 

1. Otwarcie nastąpiło o godz. 1400, zamknięcie o godz. 1540. 

Na posiedzeniu podjęto 7 uchwał od Nr XVII/92/15 do Nr XVII/98/15. 

Zaproszenie stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Radni wg listy obecności – załącznik nr 2 

2. Sołtysi wg listy obecności – załącznik nr 3 

3. Piotr Zwaliński – Wójt Gminy Dąbrówno 

4. Danuta Tupaj – Skarbnik Gminy 

5. Marcin Ignatowski – Radca Prawny 

6. Włodzimierz Marchewka – Członek Rady Powiatowej Warmińsko – Mazurskiej 

Izby Rolniczej 

7. Rafał Bąk – Prezes Związku Nauczycielstwa Polskiego 

8. Andrzej Waszczyszyn – Radny Rady Powiatu Ostródzkiego. 

 

Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Jadwiga Wańkowicz powitała zebranych, odczytała 

proponowany porządek obrad. W posiedzeniu udział wzięło 15 Radnych na 15 osobowy skład 

Rady w związku, z czym obrady były prawomocne. 

 

Ad. 3 lit. a) w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Dąbrówno.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Dąbrówno Pani Jadwiga Wańkowicz poprosiła o 

zgłaszanie kandydatur na pełnienie funkcji Przewodniczącego Rady Gminy Dąbrówno.  

Radny Pan Bartosz Sołtan zgłosił, jako kandydata na Przewodniczącego Rady Radnego Pana 

Andrzeja Krzemińskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Kolejnych kandydatów nie 

zgłoszono. Następnie Wiceprzewodnicząca wystąpiła o zgłaszanie 3 kandydatów do Komisji 

Skrutacyjnej.  

Radni wytypowali następujących kandydatów: 
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1. Jadwiga Wańkowicz → Mariola Kilian 

2. Mariola Kilian → Joanna Kaźmierska 

3. Joanna Kaźmierska → Janusz Szraga 

Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie do Komisji Skrutacyjnej. 

Wiceprzewodnicząca zarządziła głosowanie. 

 

Głosowanie: 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Zaproponowany skład komisji skrutacyjnej został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przerwa 5 min.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Jadwiga Wańkowicz poprosiła Przewodniczącą 

Komisji Skrutacyjnej Panią Joannę Kaźmierską o imienne wyczytywanie Radnych celem 

oddania głosu na kandydata na Przewodniczącego Rady Gminy Dąbrówno, którego wybór 

odbywa się w głosowaniu tajnym bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej 

połowy ustawowego składu rady.  

Głosy ważne - postawiony znak X w kratce w jednej z odpowiedzi na kandydata na 

Przewodniczącego. 

Głos nieważny - jeśli nie postawiono znaku X w żadnej z kratek lub postawiono znak X w 

dwóch kratkach lub postawiono w kratce inny znak niż X lub dokonano zamazania kratki. 

Rozpoczęto tajne głosowanie. 

Komisja skrutacyjna przystąpiła do liczenia głosów. 

Przerwa 5 min.  

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół z przeprowadzonego głosowania.  

Poinformowała, że w głosowaniu na Przewodniczącego udział wzięło 14 radnych, głosów 

ważnych oddano 14, natomiast nieważnych nie oddano. 

W głosowaniu tajnym jednogłośnie Przewodniczącym Rady Gminy został Pan Andrzej 

Krzemiński, który otrzymał 14 głosów.  

Protokół oraz karty głosowania stanowią załącznik Nr 4 do protokołu.   

 

Wiceprzewodnicząca odczytała treść uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 

Gminy Dąbrówno i poddała ją pod głosowanie. 
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Głosowanie: 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XVII/92/15 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 
Wiceprzewodnicząca przekazała obowiązki nowo wybranemu Przewodniczącemu Rady 

Gminy Dąbrówno.  

 

Ad. 3 lit. b) w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dąbrówno na lata 2015 – 2022. 

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj przedstawiła projekt uchwały dotyczący zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 – 2022. Uzasadnienie stanowi załącznik nr 6. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówno Pan Andrzej Krzemiński odczytał treść uchwały 

i poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głos 

Uchwała Nr XVII/93/15 została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Radny Pan Marek Zalewski zauważył, że Radny Pan Andrzej Krzemiński, który objął funkcję 

Przewodniczącego Rady Gminy Dąbrówno nie może jednocześnie pełnić funkcji 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Radca Prawny Pan Marcin Ignatowski poinformował, że owszem zgodnie z ustawą Radny 

Pan Andrzej Krzemiński po objęciu pełnienia funkcji Przewodniczące Rady Gminy 

Dąbrówno  nie może być nawet członkiem komisji. W związku z tym konieczne będzie 

złożenie rezygnacji przez Radnego z pełnienie niniejszej funkcji, a następnie na najbliższej 

Sesji Rady Gminy odbędzie się wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Przewodniczący Radny Gminy Dąbrówno Pan Andrzej Krzemiński ustosunkowując się do 

powyższych wypowiedzi poinformował, że w pkt. 7 porządku obrad XVII Sesji RG 
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Dąbrówno dotyczącym „spraw różnych”, chciał złożyć oficjalną rezygnację z pełnienia 

funkcji Przewodniczącego jak i członkostwa Komisji Rewizyjnej.  

 

Ad. 3 lit. c) zmiany w budżecie Gminy Dąbrówno na 2015 r.  

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj przedstawiła projekt uchwały dotyczący zmian w 

budżecie gmina na rok bieżący. Uzasadnienie stanowi załącznik nr 8. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XVII/94/15 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 3 lit. d) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówno 

na lata 2016 - 2025.  

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówno Pan Andrzej Krzemiński odczytał uchwałę Nr 

RIO.VIII-0120-426/15 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 19 listopada 

2015 r. (załącznik nr 10) w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówno na lata 2016 – 2025. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały w związku, z czym Przewodniczący odczytał 

treść uchwały i poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XVII/95/15 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu.  

 

Ad. 3 lit. e) w sprawie uchwalenia budżetu gminy Dąbrówno na 2016 r.  

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówno Pan Andrzej Krzemiński odczytał uchwałę Nr 

RIO.VIII-0120-425/15 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 19 listopada 

2015 r. (załącznik nr 12) w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały 
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budżetowej Gminy Dąbrówno na 2016 rok oraz pozytywnego zaopiniowania możliwości 

sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie budżetu Gminy Dąbrówno na 2016 rok.  

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj przedstawiła projekt uchwały informując o założeniach 

zawartych w budżecie gminy na 2016 rok. Dodała, że projekt budżetu był omawiany na 

posiedzeniu Komisji Rewizyjnej (07.12.2015 r.), Komisji Budżetu (10.12.2015 r.) oraz 

Komisjach Wspólnych (15.12.2015 r.). Informacja i objaśnienia do budżetu Gminy Dąbrówno 

na 2016 rok stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

Radna Pani Genowefa Szczepańska poprosiła o przedstawienie planowanych inwestycji w 

2016 roku. 

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj w odp. poinformowała o planowanych w nadchodzącym 

roku inwestycjach Gminy Dąbrówno.  

Wójt Gminy Pan Piotr Zwaliński odczytał wysokość kwot przeznaczonych na inwestycje, 

które gmina planuje w 2016 r.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Dąbrówno Pani Jadwiga Wańkowicz poprosiła o 

wyjaśnienie przeznaczenia środków finansowych w wysokości 6.000,00 zł. na zakup kuchni 

gazowej dla sołectwa Dąbrówno. 

Pan Wójt w odp. poinformował, że  jest to kuchnia „mobilna”, a środki na jej zakup 

pochodzić będą z funduszu sołeckiego. 

Kontynuując Wiceprzewodnicząca zapytała, czy wodociąg położony na odcinku Stare Miasto 

– Fiugajki będzie wymieniany? 

Pan Wójt w odp. poinformował, że najbardziej wadliwy odcinek sieci wodociągowej Stare 

Miasto – Fiugajki będzie wymieniony w całości.  

Sołtys Sołectwa Ostrowite poprosiła o podanie przyczyny wycofania z budżetu gminy 

środków pieniężnych przeznczonych na remont świetlicy w Ostrowitym. 

Pan Wójt w odp. poinformował, że głównym założeniem gminy na przyszły rok jest 

wykonanie sieci kanalizacyjnej na odcinku Samin – Saminek – Fiugajki, które poniekąd 

przyczynia się do ograniczenia wykonania innych inwestycji. Dodał, że w miarę możliwości 

finansowych będą one realizowane. Jednak priorytetem jest wykonanie sieci kanalizacyjnej.  

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 13 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 2 głosy 
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Uchwała Nr XVII/96/15 została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. 

 

Ad. 3 lit. f) w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie sotacji celowej na 

realizację Planu Cyfrowego 2025 dla Warmii i Mazur.  

Pan Wójt poinformował, że projekt uchwały dotyczy opłaty, jaką Urząd Marszałkowski 

pobiera od gminy Dąbrówno, za zajęcie pasa drogowego t.j. ok. 1.535,80 zł., która zostanie 

do nas zwrócona. Omawiana wysokość środków finansowych jest potrzebna dla Urzędu 

Marszałkowskiego celem wykazania tej kwoty jako wkład własny w realizacje projektu Planu 

Cyfrowego. Środki na ten cel zostały by przekazane dla Urzędu Marszałkowskiego na 

początku stycznia 2016 roku. Podjęcie decyzji w tej sprawie należy do Radnych Rady Gminy 

Dąbrówno. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. Przewodniczący odczytał treść uchwały i 

poddał ją pod głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XVII/97/15 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu. 

 

Ad. 3 lit. g) w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania 

Strategii Rozwoju Gminy Dąbrówno na lata 2015 – 2025.  

Wójt Gminy Pan Piotr Zwaliński poinformował, że projekt uchwały dotyczy zmiany okresu 

obowiązywania Strategii Rozwoju Gminy Dąbrówno, który dotyczy lat 2015 – 2025. Zmiany 

były konsultowane podczas spotkań orgaznizowanych w GCKB w Dąbrównie. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący odczytał treść uchwały i poddał ją pod 

głosowanie. 

Głosowanie: 

 za -  15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała Nr XVII/98/15 został przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Przerwa 5 min. 
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Ad. 4. Przyjęcie protokołu z XV i XVI Sesji Rady Gminy Dąbrówno. 

Radni nie wnieśli uwag. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowanie: 

 za – 14 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 1 głos 

Protokół z XV i XVI Sesji Rady Gminy Dąbrówno został przyjęty większością głosów.  

 

Ad. 5. Informacje Wójta Gminy Dąbrówno 

Wójt Gminy Dąbrówno Pan Piotr Zwaliński przedstawił informację o pracy Wójta w okresie 

międzysesyjnym (załącznik nr 17). Dodał, że uchwały są w trakcie realizacji.  

 

Ad. 6. Interpelacje i wnioski Radnych Gminy.  

Radny Pan Andrzej Boczek stwierdził, że na przyszły rok planowane są wielomilionowe 

inwestycje, a dzieci w miejscowości Fiugajki nie mają przystanku autobusowego, który dałby 

im schronienie podczas oczekiwania na autobus szkolny.  

Pan Wójt w odp. poinformował, że w przyszłorocznym budżecie gminy są zaplanowane 

środki na budowę przystanku w miejscowości Fiugajki i Kalbornia.  

 

Ad. 7. Sprawy różne.  

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówno Pan Andrzej Krzemiński złożył wniosek o 

rezygnację z pełnienia funkcji Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej i jej członkostwa.  

Zarządził głosowanie.  

Głosowanie: 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymujących się – 0 głosów 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 Pan Wójt poinformował o podjętych działaniach dotyczących sprzeciwu likwidacji 

Posterunku Policji w Dąbrównie. Dodał, że w dniu dzisiejszym Sołtysom Gminy Dąbrówno 

rozdane zostaną listy dla mieszkańców celem zebrania podpisów osób będących przeciw 

likwidacji Posterunku Policji w Dąbrównie. Poprosił o ich dostarczenie w terminie do 08 

stycznia 2016 r.  
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Pan Wójt zaprosił wszystkich na zabawę Mikołajkowa organizowaną w Gminnym Centrum – 

Kulturalno - Bibliotecznym w Dąbrównie, która odbędzie się w najbliższą sobotę. Dodał, że 

transport zostanie zapewniony. Zostały rozdane plakaty przedstawiające szczegółowe 

informacje, celem rozpowszechnienia ich na terenie Gminy Dąbrówno.  

Radny Rady Powiatu Pan Andrzej Waszczyszyn poinformował, że podjęta została rozmowa z 

Senator RP Panią Bogusławą Orzechowską, która wyraziła chęć spotkania, na które zaprosił 

Wójta Gminy Dąbrówno, Przewodniczącego rady i Radnych Gminy Dąbrówno. Głównym 

tematem spotkania będzie likwidacja Posterunku Policji w Dąbrównie. Ponadto zapewnił, że 

na najbliższej Sesji Rady Powiatu zostanie ten temat poruszony. Dodał, że należy dołożyć 

wszelkich starań, aby zapobiec likwidacji Posterunku Policji w Dąbrównie.  

Radny Pan Marek Zalewski poinformował, że ponad miesiąc temu złożył pismo do Urzędu 

Gminy w Dąbrównie, na które nie uzyskał odpowiedzi.  

Pan Wójt odp., że pismo dotyczyło zapytania, czy gmina może świadczyć usługi ciągnikiem. 

Poinformował, że niestety nie, ale gmina może oddać sprzęt w użyczenie za określoną 

stawkę.  

Radca Prawny Pan Marcin Ignatowski zapewnił, że odpowiedź zostanie udzielona w formie 

pisemnej przed zbliżającymi się świętami.  

Radny Pan Michał Mielczarek zapytał o przedstawiciela z zakładu energetycznego, który 

przyjechał po raz kolejny na świetlicę wiejska w Gardynach celem demontażu licznika od 

energii elektrycznej, twierdząc, że ma zlecenie w gminy. Groził sankcjami prawnymi. 

Pan Wójt w odp. poinformował, że sprawa budzi podejrzenia, ponieważ gmina nie zalega z 

płatnościami za energię elektryczną i nie były zlecane żadne demontaże liczników na 

świetlicach wiejskich. Dodał, że po wcześniejszym zgłoszeniu incydentu zostały podjęte 

rozmowy telefoniczne z zakładem energetycznym, którym nic nie było wiadome w tej 

sprawie, zapewniając, iż żaden pracownik nie został oddelegowany do demontażu liczników 

energetycznych w Gminie Dąbrówno. 

Skarbnik Gminy Pani Danuta Tupaj dodała, że Pani z zakładu energetycznego, z którą 

prowadzona była rozmowa telefoniczna zapewniła, że zaszło jakieś nieporozumienie, 

ponieważ zlecenie owszem było, ale na odczyt liczników a nie na ich demontaż. Nadmieniała, 

że sprawa jest wyjaśniana.  

Rafał Bąk  Prezes Związku Nauczycielstwa Polskiego apelował do Radnych o rozsądne 

podejmowanie decyzji w sprawie Publicznej Szkoły Podstawowej w Elgnowie. 

Radny Pan Michał Mielczarek poinformował, że temat szkoły w Elgnowie został poruszony 

na posiedzeniu Komisji Budżetu. Istnieje prawdopodobieństwo wygaszania gimnazjów, co 
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spowoduje powrót do systemu ośmioklasowego, co za tym idzie zwiększenie liczby klas w  

szkołach podstawowych. W związku z powyższym PSP w Elgnowie miałoby rację bytu. 

Nadmienił, że szkoła w Gardynach została zlikwidowana w 2000 roku, a dziś dzieci muszą 

bardzo wcześnie wstać do autobusu szkolnego. Zamknąć, zlikwidować szkołę można bardzo 

szybko tylko potem jakie będą tego konsekwencję. 

Pan Rafał Bąk dodał, że Związek Nauczycielstwa Polskiego przeprowadza akcję zbierania 

podpisów przeciwko likwidacji, wygaszania gimnazjów.  

Sołtys Sołectwa Elgnowo poinformowała, że przejęciem szkoły w Elgnowie i dalszym jej 

prowadzeniem zainteresowana jest Fundacja Warmii i Mazur, która prowadzi szkołę w 

Hartowcu, Pasłęku, jednak mieszkańcy Elgnowa i okolic jak i rodzice dzieci uczęszczających  

do pobliskiej szkoły nie wiedzą kim są pracownicy fundacji. Szkoła w Elgnowie jest historią, 

którą poniekąd budowali mieszkańcy.  

Radny Pan Bogumił Garnek poprosił Przewodniczącego Rady Gminy Dąbrówno, że jeżeli 

maja zapaść jakiekolwiek decyzje o zamknięciu PSP Elgnowo o zorganizowanie sesji 

wyjazdowej do Elgnowa celem umożliwienia wypowiedzi w tej sprawie mieszkańcom 

miejscowości, jak i rodzicom dzieci uczących się w szkole w Elgnowie.  

Radna Pan Genowefa Szczepańska stwierdziła, że nie dziwi ją obawa Pani Sołtys Elgnowo 

odnośnie fundacji, która chciałaby przejąć szkołę. Zdaniem Radnej mieszkańcy powinni sami 

stworzyć takie stowarzyszenie, które zarządzało by szkołą. Jednak temat jest jeszcze do 

dyskusji.  

Radny Pan Marek Zalewski, czy Pan Wójt otrzymał pismo z Fundacji dotyczące przejęcia 

szkoły w Elgnowie? 

Pan Wójt w odp. poinformował, że nie otrzymał żadnego zobowiązującego pisma. Rozmowa 

była telefoniczna i niezobowiązująca. Gmina czeka na konkretną propozycję ze strony 

fundacji, co pozwoli na „głębsze pochylenie” się nad sprawą. Wówczas zorganizowane 

zostanie spotkanie, na które zostaną zaproszeni Radni Gminy Dąbrówno.   

Radny Pan Marek Zalewski skąd fundacja dowiedziała się, że szkoła w Elgnowie ma być 

zamknięta, skoro wcześnie nie było na ten temat rozmowy? 

Pan Wójt w odp. poinformował, że swego czasu rozmawiał z Panią Dyrektor Szkoły w 

Hartowcu być może wówczas informacja wyszła na zewnątrz.  

Sołtys Sołectwa Elgnowo zaprosiła wszystkich Radnych do Szkoły w Elgnowie celem jej 

oględzin.  

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówno stwierdził, że nie pamięta aby były podejmowane 

jakiekolwiek rozmowy o zamknięciu, likwidacji Publicznej Szkoły w Elgnowie.  
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie Rady 

Gminy Dąbrówno. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółowała:    Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówno 

Dorota Kędzierska       /-/ Andrzej Krzemiński 


